



COMUNICAT del COMITÈ D'EMPRESA

VICTÒRIA SINDICAL: CGT desconvoca la vaga a Acrylicos Vallejo, després d'aconseguir les reivindicacions de la plantilla.

Els treballadors i treballadores d'Acrylicos Vallejo desconvocuem la vaga després d'arribar a un preacord "molt favorable" amb l'empresa. El conflicte, que es va iniciar el 25 de novembre i que ha tingut un seguiment absolut fins a l'últim dia, ha comptat amb unes negociacions dures que han conclòs amb els increments salarials i de seguretat que es reclamaven des de feia temps. El preacord ha estat ratificat per l'assemblea de treballadors i se signarà de manera oficial a principis de gener. En el document de preacord hem signat el Comitè d'empresa, de la CGT, i de la direcció, s'hi recull una pujada salarial de fins a 3010€ bruts anuals. Un increment que beneficiarà especialment a aquelles treballadores de categories més baixes amb sous més precaris que veuran incrementat el seu salari amb 215€ bruts al mes.

També s'ha acordat un paquet d'ajudes socials per a tota la plantilla que inclou un suport a l'escolarització de 200€ per a fills i filles de treballadors fins als 25 anys i un de 500 euros pel naixement d'un fill o filla. Les dues ajudes es multiplicaran per 1,5 per a les famílies monoparentals.

L'empresa ha pres el compromís de millorar el protocol d'assetjament vigent, una de les reivindicacions històriques dels treballadors i treballadores. Per últim, l'empresa ha signat el compromís de donar compliment als requeriments fets per inspecció de treball en matèria de salut i seguretat laboral i té fins a gener per palliar l'estat deplorable en què es troben les instal·lacions i algunes de les màquines, que provoquen accidents constants.

Des de CGT valorem molt positivament el preacord, i el comitè i els i les treballadores som conscients que aquests bons resultats són fruit de la lluita constant, la unitat i la solidaritat obrera!

Al llarg d'aquestes dures setmanes, la plantilla d'Acrylicos Vallejo hem fet un exercici de dignitat obrera demostrant que la unió fa la força i que lluitant és possible aconseguir millores! En aquest sentit, ha estat clau la solidaritat rebuda per treballadores de fora de l'empresa, tant a nivell humà com a nivell econòmic aportant a la caixa de resistència, i altra vegada s'ha posat de manifest el fet distintiu de la CGT: suport mutu!

És per això que el comitè d'empresa agraeix tot l'esforç fet des de l'organització i des dels i les companyes del sindicat!

Seguim la lluita des del sindicalisme combatiu!!





SECCIÓ SINDICAL DE CGT D'ACRYLICOS VALLEJO

comitecgvallejo@gmail.com

COMUNICADO del COMITÉ DE EMPRESA

VICTÒRIA SINDICAL: CGT desconvoca la huelga a Acrylicos Vallejo, después de conseguir les reivindicacioens de la plantilla.

Los trabajadores y trabajadoras de Acrylicos Vallejo desconvocamos la huelga después de llegar a un preacuerdo "muy favorable" con la empresa. El conflicto, que se inició el 25 de noviembre y que ha tenido un seguimiento absoluto hasta el último día, ha contado con unas duras negociaciones que han concluido con los incrementos salariales y de seguridad que se reclamaban desde hacía tiempo. El preacuerdo ha sido ratificado por la asamblea de trabajadores y se firmará de forma oficial a principios de enero. En el documento de preacuerdo que hemos firmado el Comité de empresa, de la CGT, y de la dirección, se recoge una subida salarial de hasta 3010€ brutos anuales. Un incremento que beneficiará especialmente a aquellas trabajadoras de categorías más bajas con sueldos más precarios que verán incrementado su salario con 215€ brutos al mes.

También se ha acordado un paquete de ayudas sociales para toda la plantilla que incluye un soporte a la escolarización de 200€ para hijos e hijas de trabajadores hasta los 25 años y uno de 500 euros por el nacimiento de un hijo o hija. Ambas ayudas se multiplicarán por 1,5 para las familias monoparentales.

La empresa ha tomado el compromiso de mejorar el protocolo de acoso vigente, una de las reivindicaciones históricas de los trabajadores y trabajadoras. Por último, la empresa ha firmado el compromiso de dar cumplimiento a los requerimientos realizados por inspección de trabajo en materia de salud y seguridad laboral y tiene hasta enero para paliar el estado deplorable en que se encuentran las instalaciones y algunas de máquinas, que provocan accidentes constantes.

¡Desde CGT valoramos muy positivamente el preacuerdo, y el comité y los trabajadores somos conscientes de que estos buenos resultados son fruto de la lucha constante, la unidad y la solidaridad obrera!

A lo largo de estas duras semanas, la plantilla de Acrylicos Vallejo hemos hecho un ejercicio de dignidad obrera demostrando que la unión hace la fuerza y ¡que luchando es posible conseguir mejoras! En este sentido, ha sido clave la solidaridad recibida por compañeras y compañeros de CGT de otras empresas y sectores, tanto a nivel humano como a nivel económico, poniendo de manifiesto el hecho distintivo de la CGT: ¡apoyo mutuo!

Es por eso, que el comité de empresa agradece todo el esfuerzo realizado desde la organización y desde los y las compañeras del sindicato.

¡Seguimos la lucha desde el sindicalismo combativo!

